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   W  nawiązaniu  do  złożonej w dniu 25.11.2020r. (wpływ 26.11.2020r.) interpelacji  w sprawie 

zapytania odnoście oświetlenia ulicznego w Gminie Płoty  informuję, jak następuje. 

1. W Urzędzie Miejskim sprawami m.in. oświetlenia ulicznego zajmuje się Pani Magdalena 

Kwiatkowska pracownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i inwestycji Samorządowych.  

W przypadku nieobecności pracownika sprawami oświetlenia np.: dotyczących dokonywania 

zgłoszeń od mieszkańców w sprawie niedziałającego oświetlenia ulicznego zajmuje się m.in. 

Kierownik Referatu oraz pracownicy referatu w zależności od tego kto w danym momencie 

przyjmie zgłoszenie od mieszkańca. Sprawy bieżące dotyczące stanowiska w przypadku 

nieobecności pracownika są rozdzielane na pracowników referatu. 
2. Od 01.01.2020r.  do dnia złożenia zapytania Gmina na usuwanie awarii oświetlenia ulicznego 

poniosła koszty  w kwocie 3.983,11zł brutto 
3. Gmina we własnej konserwacji posiada 65 opraw oświetleniowych. 

4. Wykonawcy wykonujący prace związane z usuwaniem awarii oświetlenia ulicznego  

są wybierani na podstawie Zarządzenia nr 16/2017 Burmistrza Płotów z dnia 29 marca 

2017 roku (w trybie określonym Regulaminem udzielania zamówień publicznych  

na dostawy, usługi i roboty budowlane o wartości nieprzekraczającej równowartości 

kwoty 30 000 euro. Pracownikiem przygotowującym dokumentację dot. usunięcia awarii 

jest Pani Magdalena Kwiatkowska. 

5. Przedstawiona propozycja w Pana zapytaniu jest jak najbardziej do rozważenia  

i zostanie przedyskutowana celem podjęcia stosownej decyzji.  

Jednocześnie nadmieniam, zgodnie z ww. regulaminem zapytania ofertowe są wysyłane 

do kilku firm w tym również firm lokalnych. 

6. Czas usuwania usterki wynika od specyfiki danej awarii.  

 

Reasumując powyższe informuję, że wszystkie zgłoszenia mieszkańców, Sołtysów  

i Radnych dot. awarii oświetlenia ulicznego są zgłaszane na bieżąco. W nawiązaniu  

do wykonania doświetleń przejść dla pieszych informuję, że z uwagi na panującą 

sytuację w kraju związaną z COVID -19 znacznie przedłużają się prace projektowe 

dotyczące rozbudowy oświetlenia ulicznego. 
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